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Abstract (en)
[origin: US2015117929A1] The invention relates to an applicator for cosmetic product comprising a core, a plurality of protrusions projecting from
the core to form a brush, and a spatula situated in the continuation of the core. The invention also relates to an applicator assembly for cosmetic
product, comprising: a container comprising a body forming a reservoir intended to contain the cosmetic product, and an applicator as described
above and suitable for being attached to the container, so that the applicator is accommodated inside the reservoir.

Abstract (fr)
L'invention concerne un applicateur pour produit cosmétique comprenant une âme (12), une pluralité de protubérances (30) s'étendant en saillie à
partir de l'âme (12) pour former une brosse, et une spatule (20) située dans le prolongement de l'âme (12). L'invention concerne aussi un ensemble
applicateur pour produit cosmétique, comprenant : un récipient comprenant un corps formant un réservoir destiné à contenir le produit cosmétique,
et un applicateur tel que décrit plus haut et adapté pour être fixé sur le récipient, de sorte que l'applicateur est logé à l'intérieur du réservoir.
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